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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 24. 09. 2014    v RKD  v Sučanoch 
 

 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky. Uskutočnilo sa v Robotníckom 

kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 
Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    
  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit (ospravedlnený) 

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 
Hostia:   
 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Správy z vykonaných kontrol 

6. Správa nezávislého audítora 

7. Premlčanie a odpísanie záväzkov z účtovníctva obce Sučany 

8. Správa o fin. plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. polrok 2014 a monitorovacia správa 

o plnení programového rozpočtu obce za 1. polrok 2014 

9. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 31. 07. 2014 

10. Návrh VZN o vyhradení miest na umiestňovane volebných plagátov a iných nosičov 

informácií počas volebnej kampane 

11. Návrh VZN o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných bytov 

12. Návrh VZN o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby a opráv nájomných bytov vo 

vlastníctve obce Sučany 

13. Návrh VZN o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a mimoriadnej dávky 

14. Zrušenie VZN č. 2/2004 o cenách pozemkov pri ich prevode, prechode a prenájme 

15. Zrušenie VZN č. 1/2006 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za sociálne 

služby v pôsobnosti obce Sučany 

16. Zrušenie Smernicu na zabezpečenie postupu vybavovania sťažností  a petícií 

17. Návrh paušálneho poplatku za znečisťovanie ovzdušia na rok 2014 pre niektoré malé 

zdroje znečisťovania ovzdušia 

18. Predaj, prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce ( pozemok - MUDr. Jána 

Kodaj s manželkou, pozemok Turimex spol. s.r.o., pozemok a budova Mgr. Lukáš 

Králik, Zmluva o výpožičke majetku pre ZŠ Sučany, Ján Cibere, Lýdia Užíková, 

Vlasta Dibdiaková) 

19. Predĺženie zmlúv nájomných bytov 

20. Informácia o postupe prác na iných dôležitých stavbách v obci 

21. Informácia o činnosti komisií OZ za 1. polrok 2014 

22. Rôzne 

23. Interpelácia 

24. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  
 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, 

Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miert), otvoril zasadnutie riadneho obecného zastupiteľstva.  

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona o obecnom zriadení písomnou 

pozvánkou, ktorá bola zverejnená na úradnej tabuli, web-stránke obce a obecnom rozhlase.   

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Ing. Jamriška, p. Miháliková. 

 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  - Ing. Jamriška, p. Miháliková: 
Za: 4 (p. Makovník, Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ing. Jamriška, p. Miháliková)  

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Mgr. Orelová, p. Makovník. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov v zložení Mgr. Orelová a p. Makovník: 
Za: 4 (p. Miháliková, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miert), 

Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Orelová, p. Makovník) 

 

Zápisom bola poverená p. Jašeková. 

 

p. starosta informoval, že sa blíži záver funkčného obdobia, plánované zasadnutie OZ sa 

uskutoční pravdepodobne 5.11.2014. 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto doplnenie navrhnutého programu. 
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p. prednosta uviedol, že je potrebné schváliť zmluvu Spoločného stavebného úradu a zrušenie 

doterajšej zmluvy. 

 

Hlasovanie schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva : 

Za: 6 (p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

p. prednosta skonštatoval, že prijaté uznesenia sa darí plniť priebežne, úlohy sú splnené. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie plnenie uznesení predchádzajúceho zastupiteľstva. 

 

Správy z vykonaných kontrol 

Ing. Plžik informoval o štyroch kontrolách, ktoré boli vykonané v poslednom období: 

04/2014 - Správa z kontroly zmlúv, 05/2014 - Správa z kontroly bežných príjmov za 

prenájmy, 06/2014 - Správa z kontroly bežných výdavkov ZŠ, 08/2014 - Správa z kontroly 

poplatkov za znečisťovanie ovzdušia. Uvedené materiály sú zverejnené na web-stránke obce. 

Uviedol, že obec nevedie centrálnu evidenciu nájomných zmlúv, systém zverejňovania zmlúv 

je neprehľadný. Informoval, že je potrebné doriešiť zmluvu s PZ Jarolím na prenájom 

strelnice. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil p. Rybár. 

 

p. Rybár sa opýtal, či bude z obce prijaté opatrenie vyplývajúce z kontroly. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že bude informovať obecné zastupiteľstvo na budúci rok v rámci 

kontroly plnenia opatrení. 

 

O slovo sa prihlásil p. Birvoň z auditória, p. starosta požiadal obecné zastupiteľstvo 
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o schválenie jeho vystúpenia. 

 

Hlasovanie o udelení slova p. Birvoňovi z audítoria: 

Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

p. Birvoň uviedol, že v obci sú znečisťovateľmi aj fyzické osoby – nepodnikatelia. Pri 

spaľovaní zemného plynu vzniká malý podiel CO2 oproti spaľovaniu mokrého dreva, kedy je 

zadymená celá obec. Je potrebné vidieť znečisťovanie obce ako takej, nielen poplatok za 

znečisťovanie ovzdušia. 

 

Ing. Plžik skonštatoval, že predmetom rokovania je kontrola poplatkov za znečisťovanie 

ovzdušia. Zákon o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia sa týka podnikateľov a 

živnostníkov, nie občanov. Pripomienka p. Birvoňa je mimo rozsah kontrol.  

 

PhDr. Bella uviedol, že táto otázka bola viackrát riešená komisiou životného prostredia. 

Prizval p. Birvoňa na zasadnutie uvedenej komisie za účelom riešenia danej problematiky.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie pripomienku p. Birvoňa. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správy z vykonaných kontrol hlavným kontrolórom. 

 

Správa nezávislého audítora 

p. prednosta informoval, že správa audítorky bola zverejnená na úradnej tabuli a web-stránke 

obce. Prítomným bola v predstihu zaslaná v elektronickej forme. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie správu nezávislej audítorky o overení 

konsolidovanej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2013. 

 

Premlčanie a odpísanie záväzkov z účtovníctva obce Sučany 
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p. prednosta uviedol, že obec eviduje premlčané záväzky voči f. Sagacita. Tieto je potrebné 

vypustiť z účtovníctva obce. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, Ing. Plžik, p. Rybár 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia uvedené berie na vedomie a doporučuje OZ 

odpísanie záväzkov z účtovníctva obce schváliť.  

Ing. Plžik uviedol, po mnohých problémoch, sa uzatvára jeden nevýhodný zmluvný vzťah. 

Pán Stanovský ešte pre rokom nesúhlasil ani s ponukou obce o vyplatení odmeny za skutočne 

získané peniaze z eurofondov, nie za financie, ktoré boli uvedené v príslušných zmluvách o 

poskytnutí NFP s ministerstvom. Napríklad len u námestia bol obrovský rozdiel, nakoľko 

zmluva s ministerstvom bola uzavretá na sumu 1,249 tis. €, skutočne vysúťažená bola suma 

za menej ako 600 tis. €, na ktorú bola aj uzavretá zmluva. Pán Stanovský si nárokoval 

vyplatenie odmenu za sumu 1,249 tis. €. Podobne to bolo aj u ostatných dvoch projektoch. Po 

zistení, že zmluvy s ministerstvom boli podpísané v marci až máji 2010, v zmysle príslušných 

zákonných ustanovení, sú však všetky tieto nároky premlčané a obec preto nemá dôvod tieto 

odmeny vyplatiť. HK zároveň požiadal, aby v prípade súdneho sporu bola v týchto prípadoch 

vznesená námietka premlčanosti. Na obec pritom koncom júna 2014 prišiel list od firmy 

Sagacita, v ktorom je uvedené, že všetky tieto nároky postupuje na pána Stanovského, čo 

vlastne pre obec nič neznamená. 

 

p. Rybár sa opýtal na zmluvy uzatvorené s firmou Sagacita, či tieto budú zrušené.  

 

Mgr. Belicová informovala o právnom stave Zmluvy o dielo a Mandátnej zmluve uzavretej 

s f. Sagacita. 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie premlčanie záväzkov obce Sučany z dôvodu, že 

uplynula premlčacia lehota záväzkov 4 roky. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo k tomuto uznesenie, ktorým schvaľuje odpísanie nasledovných 

záväzkov z účtovníctva obce Sučany: 

a) záväzok uvedený vo faktúre od firmy Sagacita, s.r.o. Dolný Kubín č. 49 /č. 70991/12 z 
27.12.2012/, ktorý bol uplatňovaný ako odmena (success fee) vo výške 49.329,91 Eur zo 
Zmluvy o dielo zo dňa 1.4.2008 pre projekt „Rekonštrukcia ZŠ spojená so zlepšením 
energetickej hospodárnosti budovy a modernizáciou interiéru“ z dôvodu, že uplynula 
premlčacia lehota tohto záväzku 4 roky a  
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b) záväzok uvedený vo faktúre od firmy Sagacita, s.r.o. Dolný Kubín č. 50 /č. 70992/12 z 
28.12.2012/, ktorý bol uplatňovaný ako odmena (success fee) vo výške 32.079,90 Eur zo 
Zmluvy o dielo zo dňa 1.8.2008 pre projekt „Prístavba, nadstavba a stavebné úpravy objektov 
Obecného hasičského zboru Sučany“ z dôvodu, že uplynula premlčacia lehota tohto záväzku 
4 roky a  
c) záväzok uvedený vo faktúre od firmy Sagacita, s.r.o. Dolný Kubín č. 51 /č. 70993/12 z 
28.12.2012/, ktorý bol uplatňovaný ako odmena (success fee) vo výške 74.955,82 Eur zo 
Zmluvy o dielo zo dňa 1.6.2009 pre projekt „Revitalizácia verejných priestranstiev obce 
Sučany“ z dôvodu, že uplynula premlčacia lehota tohto záväzku 4 roky 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 
Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Správa o finančnom plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. polrok 2014  

a monitorovacia správa o plnení programového rozpočtu obce za 1. polrok 
2014 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o finančnom plnení rozpočtu obce a ZŠ za 1. 

polrok 2014 a Monitorovaciu správu o plnení programového rozpočtu obce za 1. polrok 2014. 

 

Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 31. 07. 2014 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 31.07.2014. 

 

Návrh VZN o vyhradení miest na umiestňovane volebných plagátov a iných 
nosičov informácií počas volebnej kampane 

p. prednosta informoval, že návrh VZN bol zákonnej lehote zverejnený na úradnej tabuli 

a web-stránke obce. 

 

 

p. starosta informoval, že novopripravené VZN vystihuje potreby obce. 
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Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Za: 6 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Návrh VZN o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných 
bytov 

p. prednosta informoval, že návrh VZN bol zverejnený obvyklým spôsobom. 

 

p. starosta doplnil, že pripomienky občanov k uvedenému návrhu VZN neboli vznesené. 

 

Mgr. Orelová prečítala stanovisko ekonomickej komisie.  

 

Hlasovanie za schválenie VZN o podmienkach prideľovania a užívania obecných nájomných 

bytov: 

Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Návrh VZN o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby a opráv nájomných 
bytov vo vlastníctve obce Sučany 

p. prednosta informoval, že potreba prípravy tohto VZN vyplynula z auditu, nakoľko je 

potrebná tvorba fondu opráv. 

Hlasovanie za prijatie VZN o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby a opráv nájomných 

bytov vo vlastníctve obce Sučany: 
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Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Návrh VZN o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi a 
mimoriadnej dávky 

p. prednosta informoval, že bolo potrebné pripraviť nový návrh tohto VZN, ktorý pracovníčka 

konzultovala s právnou zástupkyňou obce. Uvedený návrh bol zverejnený na úradnej tabuli 

a web-stránke obce. 

 

Hlasovanie za prijatie VZN o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi 

a mimoriadnej dávky: 

Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Zrušenie VZN č. 2/2004 o cenách pozemkov pri ich prevode, prechode 
a prenájme 

p. prednosta informoval, že aktuálnosť cenových relácií je neadekvátna. K predajom 

dochádza cez realitné spoločnosti, ceny vo VZN sú uvedené v Slovenských korunách.  

 

Ing. Plžik informoval, že vypracovanie uvedeného VZN iniciovala p. poslankyňa Bohušová, 

ktorá navrhla spracovanie cenovej mapy pozemkov v Sučanoch. V súčasnosti sú však už ceny 

neaktuálne. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil 
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Hlasovanie za zrušenie VZN č. 2/2004 o cenách pozemkov pri ich prevode, prechode 

a prenájme: 

Za: 6 (p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Rybár. 

 

Zrušenie VZN č. 1/2006 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za 
sociálne služby v pôsobnosti obce Sučany 

p. prednosta informoval, že bolo prijaté nové VZN, pričom pôvodné nebolo zrušené. 

Hlasovanie za schválenie zrušenia VZN č. 1/2006: 

Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 

Schválenie zmluvy Spoločného stavebného úradu 

p. starosta informoval, že zmluva bola vývojom prekonaná. Strategický základný obsah 

ostáva, zmluvu bolo potrebné dostať do súčasného právneho stavu. Zmluva bola konzultovaná 

na Spoločnom stavebnom úrade i Mgr. Belicovou. 

Rozprava: p. Miert 

p. Miert uviedol, že iné riešenie nie je, súčasný stav si vyžaduje jej podpísanie.  

Hlasovanie za schválenie zániku platnosti Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu z 

30.1.2003 a schválenie uzatvorenia Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu so sídlom 

v obci 
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Sučany uzatvorenej medzi nasledovnými obcami : Sučany, Belá – Dulice, Benice, Blatnica, 

Bystrička, Ďanová, Diaková, Dolný Kalník, Dražkovce, Obec Folkušová, Horný Kalník, 

Karlová, Kláštor pod Znievom, Krpeľany, Laskár, Ležiachov, Podhradie, Príbovce, Rakovo, 

Sklabinský Podzámok, Sklabiňa, Slovany, Socovce, Turčiansky Ďur, Turčianske Jaseno, 

Turčianska Štiavnička, Valča, Vrícko, Záborie: 

Za: 7 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Úprava rozpočtu obce 

Mgr. Orelová prečítala stanovisko ekonomickej komisie. 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

Hlasovanie za schválenie úpravy rozpočtu: 

Za: 6 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, PhDr. Bella, p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Jamriška. 

 

Predaj, prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  
 

Žiadosť MUDr. Jána Kodaja o odpredaj pozemku 
 

p. prednosta informoval, že zámer bol zverejnený v zákonnej lehote obvyklým spôsobom. 

Jedná sa o odpredaj nehnuteľnosti hodný osobitného zreteľa. Jej využitie v prospech obce nie 

je reálne, pred vybudovaním oplotenia p. Kodajom sa tu zdržiavali bezdomovci.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje predaj spoluvlastníckeho podielu v 

pomere ľ celku k nehnuteľnému majetku obce parcela registra „C“ KN č. 657, zastavané 

plochy a nádvoria, o výmere 279 m2, nachádzajúca sa v obci Sučany, katastrálne územie 

Sučany, okres Martin, zapísaná na LV č. 179 vedenom Okresným úradom Martin v prospech 
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kupujúceho MUDr. Jána Kodaja a manželky Anny Kodajovej, Stará Hradská 33, Sučany za 

kúpnu cenu 27 €/m2, čo činí za pomernú ľ časť podielu celkom 7.533 €. Predaj sa uskutoční 

formou uplatnenia ustanovenia §9a) ods. 8. písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v 

znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa vzhľadom na to, že uvedený 

pozemok nie je inak využiteľný pre obec a tento pozemok sa nachádza pri pozemku žiadateľa, 

je priľahlou plochou k pozemku zastavanom stavbou vo vlastníctve MUDr. Jána Kodaja 

a manželky Anny Kodajovej. 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť MUDr. Jána Kodaja o odpustenie úroku z omeškania: 
 
 

p. prednosta informoval, že s MUDr. Jánom Kodajom bola uzatvorená zmluva o nájme. 

Menovaný podal žiadosť o odpustenie úroku z omeškania. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia , ktorým OZ schvaľuje vzdanie sa časti pohľadávky voči 

MUDr. Jánovi Kodajovi, bytom Stará Hradská 33, Sučany v zmysle predloženej žiadosti zo 

dňa 23.9.2014, a to úroku z omeškania s úhradou istiny nájomného za posledné tri roky v 

sume 741 € podľa Zmluvy o nájme pozemku parc.č. 657, k.ú. Sučany zo dňa 23.10.2008. 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Žiadosť p. Králika 
 
p. prednosta informoval, že p. Králik nedodal potrebné materiály požadované stavebnou 

komisiou. 

 

p. Miert uviedol, že obecné zastupiteľstvo malo snahu vyjsť p. Králikovi v ústrety. Ing. Plžik 

navrhoval, že sa to nepredá, ale obec dá súhlas na asanáciu, p. Králik do troch rokov od 

schválenia vybuduje v rámci rekonštrukcie priestory, ktoré bude obec môcť využívať ako 
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tržnicu.  

p. Králik však štúdiu nedodal, riešením sa bude zaoberať obecné zastupiteľstvo na najbližšom 

zasadnutí.  

 

Prevod vlastníckeho práva k pozemku – f. Turimex, s. r. o. 
 

p. prednosta informoval, že v zmysle zákona bol zverejnený zámer odpredaja časti pozemku 
C KN č. 152/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, o výmere 101 m2, k.ú. Sučany 
(ďalej len „pozemok“) na spol. TURIMEX, spol. s.r.o. Ď. Langsfelda 170, 038 52 Sučany. 
Vznesené pripomienky prerokovala stavebná komisia. Pri verejnej obchodnej súťaži bol 
odpredaný a vysúťažený pozemok, ktorý bol odčlenený geometrickým plánom z pôvodného 
pozemku. Geodet ho dal odsúhlasiť, bola vznesená námietka občanov, je potrebné rozhodnúť 
o zvyšnej časti pozemku o výmere 101 m2. Súťažiaci sa domnieval, že pozemok je celistvý 
ako pred vypracovaním geometrického plánu. Je potrebné riešiť samostatnú časť – prístupovú 
cestu. Je v záujme obce, aby ostali zachované služby  
 
Na zasadnutie OZ sa dostavil JUDr. Peter Belica. 
 
Rozprava: p. Miert, Mgr. Orelová, p. Rybár 
 
p. Miert uviedol, že keď sa to prejednávalo na zasadnutí OZ, boli v domnení, že sa odpredáva 
celý pozemok, parcela za Praktikom sa neodpredala.  
p. Vajzer sa oprávnene dovoláva riešenia. Obec chcela odpredať aj zvyšnú časť pozemku, čo 
susedný vlastník nehnuteľnosti p. Pánis napadol, nakoľko aj on tam má zámery. Situácia sa 
skomplikovala, hľadá sa všeobecne akceptovateľné riešenie. Ing. Vajzer prehlásil, že pokiaľ 
mu nebude zvyšná časť pozemku odpredaná, odstúpi od zmluvy. 
 
Mgr. Belicová uviedla, že obec nič neporušila, nie je dôvod na odstúpenie od zmluvy p. 
Vajzera. 
 
p. starosta uviedol, že mu nie je známy zámer obce, jedná sa o ochranné pásmo cesty prvej 
triedy. 
 
Ing. Plžik uviedol, že na komisii výstavby a územného plánovania bolo prezentované, že 
územný plán uvažuje s vybudovaním prístupovej cesty k záhradám.  
 
p. starosta uviedol, že je tam desať pozemkov, pričom každý je odkúpený až po cestu. 
Zriadenie prístupovej cesty k záhradám je nezmysel, s ktorým sa nestotožní ani obecné 
zastupiteľstvo v nasledujúcom volebnom období. Pre obec je tento pozemok nepotrebný.  
 
Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia bola v domnení, že sa odpredáva celý pozemok 
až po cestu. Uviedla, že nevidí problém s dohodou zriadenia vecného bremena pre inžinierske 
siete, chodník.  
 
p. Rybár uviedol, že sa stotožňuje s názorom komisie. Požiadal p. Pánisa o ozrejmenie jeho 
požiadaviek. 
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p. starosta v zmysle rokovacieho poriadku požiadal o súhlas s vystúpením Ing. Pánisa. 
 

Hlasovanie za schválenie vystúpenia Ing. Pánisa: 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Ing. Pánis uviedol, že upozorňoval na plánovanú výstavbu chodníka, s ktorou uvažuje územný 

plán obce. Obec vo verejnej obchodnej súťaži ponúkala výmeru pozemku o 101 m2 menšiu 

oproti evidencii Správy katastra. Uviedol, že rátal s výstavbou chodníka, sú tam umiestnené 2 

prenajaté billboardy. Uviedol, že pozemkom si skracujú cestu autá z hlavnej cesty smerom na 

Starú hradskú, spôsobujú zvýšenú prašnosť vo vzdialenosti 6 m od jeho rodinného domu. 

Dodal, že bude nútený požiadať súd o vydanie predbežného opatrenia.  

Povedal, že nemá námietky, ak bude prístupová cesta využívaná len pre zásobovanie firmy, 

čím by malo OZ p. Vajzera zaviazať.  

 

p. Rybár uviedol, že Ing. Pánis si musel byť vedomý susedov pred začatím výstavby 

rodinného domu, vtedy nevzniesol námietky.  

 

p. starosta uviedol, že v hre sú medziľudské vzťahy, je potrebné nájsť spoločné riešenie.  

 

Ing. Plžik uviedol, že územný plán obce prešiel všetkými inštitúciami, bol schválený v súlade 

so zákonom. Keď sa to rozhodlo na základe požiadavky občanov, bude ich záujmom, aby 

mali prístupovú cestu. 

 

PhDr. Bella uviedol, že pri podpise zmluvy sa prišlo na to, že vo výmere pozemku je chyba. 

Sám bol touto prístupovou cestou pre materiál, je tadiaľ lepší prístup. Možno je to skratka pre 

tých, ktorí čakajú na semaforoch. Navrhol, aby p. Vajzer nejakým spôsobom ošetril prašnosť 

cesty. Je potrebné hľadať spoločné riešenie.  

 

Ing. Vajzer uviedol, že až pri podpise zmluvy zistil, že časť pozemku je odčlenená. Zmluvu 

bol nútený podpísať vzhľadom k dokladovaniu úverovej zmluvy. Jedná sa o kúsok pozemku, 

ktorý môže do budúcna spôsobiť problémy. Uvedenou cestou prechádzajú len zákazníci. 
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Prehlásil, že vybuduje spevnenú neprašnú cestu s uložením dvoch retardérov na zníženie 

rýchlosti. Uviedol, že v prípade, že obec bude niekedy pozemok potrebovať, súhlasí s 

podmienkou spätného odpredaja v za cenu, za ktorú pozemok p. Vajzer kúpil. Akceptuje aj 

nasledovné podmienky 

a/ bezodplatné vecné bremeno na pozemok, predmetom ktorého bude právo na umiestnenie 

bilboardov v prospech obce Sučany a ňou určených tretích osôb 

b/ bezodplatné vecné bremeno na pozemok, predmetom ktorého bude právo na uloženie a 

údržbu inžinierskych sietí v prospech obce Sučany 

c/ zmluva o budúcej zmluve, predmetom ktorej bude záväzok spol. TURIMEX, spol. s r.o. 

predať pozemok obci Sučany za 10,- Eur na základe požiadavky obce Sučany v prípade 

výstavby verejnej komunikácie a v prípade, keď dôjde k prevodu vlastníckeho práva zo spol. 

Turimex, spol. s r.o. voči hociktorej z nehnuteľností nadobudnutých na základe kúpnej 

zmluvy č. 167/2014 

d/ v prípade jeho odpredaj firmou Turimex predkupné právo na pozemok v prospech obce 

Sučany za sumu 10,- Eur. 

 

p. starosta navrhol odpredaj pozemku Ing. Vajzerovi, pre obec je to dubiózny majetok. 

 
p. Dušan Malko uviedol, že problémom sú narušené medziľudské vzťahy, je potrebné sa 
dohodnúť. Obchod je pre Sučany strategický, 90 % kupujúcich príde osobným automobilom. 
Navrhol odpredať pozemok p. Vajzerovi s vecnými bremenami. 
 
p. Rybár uviedol, že čiastočne by problém p. Pánisa vyriešilo osadenie retardérov. 
 
p. Miert uviedol, že p. Vajzer bol domnení, že sa odpredáva celý pozemok, mohol by sa cítiť 
oprávnene dotknutý. Druhá vec je to, ako p. Pánisovi eliminovať spôsobené negatíva zo 
strany p. Vajzera.  
 
Mgr. Belicová uviedla, že sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa, pričom došlo 
k nesprávnej interpretácii. Okolnosti boli zistené po podpise zmluvy.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje prevod vlastníctva nehnuteľného 

majetku obce: parcela registra C KN č. 152/3, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, o 

výmere 101 m2, k.ú. Sučany (ďalej len „pozemok“) na spol. TURIMEX, spol. s.r.o. Ď. 

Langsfelda 170, 038 52 

Sučany, IČO: 36 370 223 v zmysle §9a) ods. 8. písm. b) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí, 

nakoľko ide o priľahlú plochu, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 

celok so stavbami so súp. č. 431, 1789, 1790 v k.ú. Sučany ako aj v zmysle §9a) ods. 8. písm. 
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e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný 

osobitného zreteľa, a to z dôvodu, že kupujúci zakúpil priľahlú časť nehnuteľností ako celok 

pričom došlo k nesprávnej 

interpretácií vlastníckych a pozemkových vzťahov tým, že predmetná parcela bola odčlenená 

z celku ako parcela evidovaná pod cestou 1/18, čím došlo k skresleniu údajov. Tieto okolnosti 

boli zistené až po podpise kúpnej zmluvy č. 167/2014 na základe ktorej nový vlastník získal 

priľahlé nehnuteľnosti bez prístupu k telesu cesty 1/18 na ktorom pri kúpe trval, za 

podmienky dohody s kupujúcim na nasledovných dojednaniach: 

a. bezodplatné vecné bremeno na pozemok, predmetom ktorého bude právo na umiestnenie 

bilboardov v prospech obce Sučany a ňou určených tretích osôb 

b. bezodplatné vecné bremeno na pozemok, predmetom ktorého bude právo na uloženie a 

údržbu inžinierskych sietí v prospech obce Sučany 

c. zmluva o budúcej zmluve, predmetom ktorej bude záväzok spol. TURIMEX, spol. s r.o. 

predať pozemok obci Sučany za 10,- Eur na základe požiadavky obce Sučany v prípade 

výstavby verejnej komunikácie a v prípade, keď dôjde k prevodu vlastníckeho práva zo spol. 

Turimex, spol. s r.o. voči hociktorej z nehnuteľností nadobudnutých na základe kúpnej 

zmluvy č. 167/2014 

d. predkupné právo na pozemok v prospech obce Sučany za sumu 10,- Eur. 

Za: 9 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 
Zmluva o výpožičke majetku pre ZŠ Sučany 
Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil 

 

Ing. Plžik uviedol, že od r. 2002 základná škola prešla pod obec. Odpisy a všetky veci rieši 

obec. V prípade kontroly dotácií na prenesený výkon štátnej správy je toto potrebné doriešiť, 

aby mala ZŠ uznateľné náklady na energie 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 

Za: 9 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 
 

Ján Cíbere 
p. prednosta informoval, že je potrebné doriešiť prenájom bufetu, ktorý má zriadenú na 

námestí letnú terasu, umiestnené slnečníky. Táto letná terasa bude zriadená 5 mesiacov ročne, 

v r. 2014 to boli len 3 mesiace. Jedná sa o obecný pozemok, prenájom je možné riešiť 

nájmom v lokalite obvyklým. Pre určenie výšky nájmu obec vychádzala z prenájmov v meste 

Martin. Časť pozemku, na ktorom stojí stavba je obecná, časť je p. Cíbere, čo bude potrebné 

do budúcna vysporiadať.  

Uvedená záležitosť bola zverejnená obvyklým spôsobom, materiál je verejne dostupný. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová prečítala stanovisko ekonomickej komisie. 

 

p. Miert navrhol pripraviť do budúcna VZN týkajúce sa prenájmu námestia. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje prenájom pozemku p. Cíbere ako 

prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu, že nájomca je vlastníkom priľahlej nehnuteľností:  

Za: 9 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Lýdia Užíková 
 
p. prednosta informoval o žiadosti p. Lýdie Užíkovej o predĺženie prenájmu nehnuteľného 
majetku. 
 
Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia nemá námietky k schváleniu uvedenej žiadosti. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje predĺženie prenájmu časti 

nehnuteľného majetku obce špecifikovaný ako nebytový priestor Objekt pokladne pri 

Športovom dome nachádzajúci sa na parcele registra C KN č. 972, druh pozemku zastavané 

plochy a nádvoria, o výmere 14 m2, zapísaného na LV č. 1881, k.ú. Sučany, nájomcovi Lýdií 

Užíkovej, Čsl. Armády 
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283/6, 038 51 Turčianská Štiavnička, za nájomnú cenu 140 €/mesiac na prevádzkovania 

Predajne ovčích a mliečnych výrobkov ako prípad hodný osobitného zreteľa, a to z dôvodu, 

že nájomca prevádzku zriadil na vlastné náklady a túto doposiaľ bezproblémovo prevádzkuje. 

Svojimi kvalitnými výrobkami a službami zároveň rozširuje dobré meno obci Sučany. 

Stanovená predĺžená doba nájmu na dobu určitú, do 31. 12. 2015. 

 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, p. Miert, Mgr. 

Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 
Vlasta Dibdiaková 

 
p. prednosta informoval o zámere predĺženie prenájmu p. Vlaste Dibdiakovej. 

 

Rozprava: do rozpravy sa nikto neprihlásil. 

 

Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje predĺženie prenájmu časti 

nehnuteľného majetku obce špecifikovaný ako parcela registra E KN č. 606, druh pozemku 

zastavané plochy a nádvoria, o výmere 38 m2, zapísaného na LV č. 1881, k.ú. Sučany, 

nájomcovi Vlaste Dibdiakovej, Generála Svobodu 31, 038 52 Sučany, za nájomnú cenu 35 

€/mesiac, na /základe žiadosti o povolenie – von, nemusí byť?/ prevádzkovania Predajne 

farby-laky, rozličný tovar a skladové priestory /formou uplatnenia ustanovenia §9a) ods. 9. 

písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov – von dtto/ ako 

prípad hodný osobitného zreteľa, a to z dôvodu, že nájomca prevádzku zriadil na vlastné 

náklady a túto doposiaľ bezproblémovo prevádzkuje. Svojimi službami zároveň dopĺňa 

chýbajúcu škálu dodávaného tovaru. Stanovená predĺžená doba nájmu na dobu určitú, do 31. 

12. 2015: 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, p. Miert, Mgr. 

Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 
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p. Miert informoval, že zo stavebnej komisie vyplynulo dlhodobé riešenie vykúpenia 

pozemku na parkovanie pri cintoríne. 

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ schvaľuje odkúpenie spoluvlastníckych podielov 

k pozemku v k.ú. Sučany, obec Sučany, parcela registra „E“ KN č. 1376/3, orná pôda o 

výmere 56m2, zapísanom v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva č. 4224, vedenom 

Okresným úradom Martin, 

katastrálnym odborom, (ďalej len Pozemok) nasledovne: 

-spoluvlastnícky podiel Petra Majtáňa, trvale bytom ul. Hurbanova 3808/20, 036 01 Martin vo 

výške 1/4 za kúpnu cenu 12,- € (slovom dvanásť eur) za 1m2 pozemku t.j. 168,- € 

-spoluvlastnícky podiel Andreja Majtáňa, trvale bytom ul. Kpt. Nálepku 733/28, 038 52 

Sučany vo výške 1/4 za kúpnu cenu 12,- € (slovom dvanásť eur) za 1m2 pozemku t.j. 168,- € 

-spoluvlastnícky podiel Mgr. Jany Krížikovej, trvale bytom ul. Volgogradská 4891/27, 036 08 

Martin vo výške 1/4 za kúpnu cenu 12,- € (slovom dvanásť eur) za 1m2 pozemku t.j. 168,- € 

-spoluvlastnícky podiel Mgr. Zdeny Mikulovej, trvale bytom ul. A. Mamateja 5147/14, 036 

01 Martin vo výške 1/4 za kúpnu cenu 12,- € (slovom dvanásť eur) za 1m2 pozemku t.j. 168,- 

€ 

Za: 9 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
 

Informácia o postupe prác na iných dôležitých stavbách v obci 

p. prednosta informoval o priebehu prác na oprave mostného objektu. Po zasadnutí krízového 

štábu bol vypracovaný stabilizačný plán, most bol zrekonštruovaný podľa schválenej 

technológie. Ďalšie práce bude realizovať Správa Povodia Váhu. Prebehlo stavebné konanie, 

nikto nevzniesol námietky. Je potrebné určenie tonáže vozidiel, ktoré sa tadiaľ pustia. Obec 

v spolupráci so stavebným úradom navrhla prejazd vozidiel do 3,5 t s výnimkou nákladnej 

dopravy. 

Druhá vec je, že nie je doriešené financovanie krízovej situácie. Most je stabilizovaný, 

otvorený bude o pár dní. 
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Mgr. Mgr. Belica uviedol, že na Obecnom úrade sa riešil mechanizmus refinancovania 

nákladov. 

 

p. prednosta odpovedal, že žiadosť bola zaslaná, no stav plnenia nie je známy. Následne 

nastala mimoriadna situácia vo Vrátnej doline.  

Ďalej p. prednosta informoval, že čo sa týka výstavby diaľnice D1, nedeje sa takmer nič. 

Riešenie protihlukovej steny na základe žiadosti občanov Vrútockej cesty nie je dokončené, 

odpadávajúce obklady ohrozujú občanov.  

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že vzhľadom k nedoriešeniu požiadavky na uvedenie asfaltu na 

Vrútockej ceste do pôvodného stavu, ktoré malo prebehnúť do konca októbra 2014, bude 

potrebné sa s týmto vysporiadať v budúcoročnom rozpočte.  

 

p. Miert uviedol, že nájsť vhodné riešenie nebude ľahké, bude potrebné prizvať projektanta. 

Ulíc bez kanalizácie je pomerne dosť. Na Vrútockej ceste sa problém znásobí výstavbou 

protihlukovej steny, voda nemá kde odtekať.  

 

p. prednosta informoval o situácii ohľadom riešenia stavu na potokoch v súvislosti s dažďami, 

ktoré prebehli pred 2 týždňami. Uvedené bude potrebné riešiť cez Životné prostredie. Stav sa 

stabilizuje. 

Informácia o činnosti komisií OZ za 1. polrok 2014 

Mgr. Orelová predniesla návrh na vyradenie notebookov poslancov, p. starostu a p. prednostu. 

 

p. starosta uviedol, že v záujme ochrany údajov by mali byť nefunkčné notebooky zničené za 

prítomností používateľov, funkčné by mali byť odpredané ich používateľom. Zásadne je proti 

odpredaju iným osobám. 

 

p. prednosta navrhol cenu 9 €/funkčný notebook, nefunkčné notebooky zničiť. 

 

p. Rybár uviedol, že bude potrebné doriešiť notebooky pre budúcich poslancov. 
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p. prednosta odpovedal, že s týmto je potrebné uvažovať v budúcoročnom rozpočte, príp. 

riešiť cez nájomné zmluvy. Technické požiadavky musí zadať správca IT. 

 

PhDr. Bella uviedol, že sa jedná o zastaralú, väčšinou nefungujúcu techniku.  

 

Ing. Plžik uviedol, že likvidačná (ekonomická komisia) doporučuje vyradenie majetku 

a spôsob likvidácie vyradeného majetku (zničením, odpredajom), ktoré následne odsúhlasuje 

podľa sumy buď starosta obce alebo obecné zastupiteľstvo. V tomto prípade je oprávnený 

konať starosta, po predložení  návrhu. 

 

Mgr. Ďaďová informovala, že kultúrnej komisii ostáva 4.000 € do konca roka. Pripravuje sa 

na zorganizovanie akcií Úcty k starším, Vianočných trhov a Mikuláša. Uvedená suma je 

vrátane odmien zo ZPOZ-u a doposiaľ nevyčíslených nákladov na recepciu pri príležitosti 

750. výročia založenia obce.  

Informovala, že komisia sa zaoberala písaním kroniky, ktorá bude spracovaná v elektronickej 

podobe. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že bude potrebné nájsť niekoho, kto tento materiál prepíše do kroniky 

obce.  

 

p. prednosta uviedol, že do konca roka bude potrebné zrealizovať opravu Stĺpa hanby. 

 

p. Miháliková informovala, že vzhľadom k PN MUDr. Konvita, zastupuje jeho funkciu. 

Informovala o nedoručených faktúrach za stravu dodanú dôchodcom, o presune finančných 

prostriedkov z Príspevku pri narodení dieťaťa na Dávky v hmotnej núdzi. 

 

p. Miert informoval o potrebe riešenia dažďovej vody a kanála na Štúrovej ulici, o žiadosti p. 

Valjentovej na potrebu vyasfaltovania pri garážach na ul. Podhradská cesta, s čím je potrebné 

uvažovať v r. 2015, dovtedy by bolo vhodné aspoň vyrovnať nerovnosti. 

Ďalej informoval o asanácii rod. domu pri kine, kde nehnuteľnosť je vo vlastníctve obce, 

pozemok vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu. Hrozí tu riziko zrútenia, je 

potrebné zamedziť prístupu osôb. 

Ďalej uviedol, že je potrebné riešiť osvetlenie v smere od Starého mosta pri Psychiatrickej 

liečebni. 
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p. Rybár odpovedal, že je potrebné spracovať projekt, rátalo sa s prepojením od diaľnice. 

 

p. Miert ďalej uviedol, že je potrebné riešiť vypovedanie nájomnej zmluvy p. Matulovej. 

 

Ing. Plžik uviedol, že prenájom pozemku p. Matulovej bol schválený z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

 

p. prednosta  uviedol, že za účelom prístupu na Skalu je Slovenský pozemkový fond ochotný 

uvoľniť pozemok za uvedeným účelom. 

 

p. Miert uviedol, že by bolo vhodné vyvolať rokovanie s dotknutými občanmi. 

 

p. Miert navrhol, že je potrebný spracovať geometrický plán na odčlenenie pozemkov za 

účelom prechodu pozemkov pod cestami od SPF a vyčleniť 2.700 € na uvedený účel. 

 

Hlasovanie za vyčlenenie 2.700 € z rozpočtu obce na spracovanie geometrického plánu: 

Za: 8 (p. Rybár, p. Makovník, p. Miháliková, Mgr. Orelová, Ing. Jamriška, PhDr. Bella, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová,) 

Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

 

p. prednosta uviedol, že sa pripravuje 1. etapa projektu rozšírenia cintorína. Ďalej informoval, 

že pri preberaní stavieb sa Váhostav vyjadril, že chcú spustiť prvú časť diaľnice Vrútky – 

Turany, ak bude urobený privádzač. Po výmene vedúcich pracovníkov sa termín spustenia 

časti diaľnice posúva na r. 2015 a neskôr. 

 

Mgr. Mgr. Belica informoval o navýšení výdavkov o 7.500 € na novú vlečku pre DHZ. 

Požiadal o navýšenie rozpočtu o 30 tis. € na zabezpečenie výkonu plnohodnotnej funkcie 

obecnej polície. Informoval o doplnení VZN o prevádzke pohostinských zariadení, aby sa 

medzi zdroje hluku doplnili aj ľudia, nielen zariadenia. 

 

PhDr. Bella uviedol, že je potrebné riešiť problém oplotenia základnej školy, aby nebol 

narušený priechod cez školský pozemok k lekárom. Ďalej uviedol, že je potrebné sa spoločne 
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zamyslieť nad zriadením funkcie záhradníka, ktorý sa bude odborne starať o zeleň. 

Komisia schválila predĺženie nájomných zmlúv na byty. Výzva k napojeniu sa na kanalizáciu 

bude zrealizovaná po voľbách. 

 

p. Miert uviedol, že je potrebné zabezpečiť opravu plota do Zberného dvora. Požiadal 

o zverejnenie otváracích hodín zberného dvora na web-stránke obce. Požiadal o vyčlenenie 10 

tis. € z rozpočtu obce na opravu chodníka na ul. Gen. Svobodu. Zároveň informoval o potrebe 

zabezpečenia obecného rozhlasu na u. 1. mája. 

 

p. prednosta uviedol, že problémom je podpätie v sieti verejného osvetlenia, je vybitých 14 

batérií. Do budúcna bude potrebné riešiť obecný rozhlas, verejné osvetlenie, opravu ciest 

a Rómskych spoluobčanov.  

Ďalej informoval o organizovaní zábav p. Kubalovou a následnej petícii občanov proti 

organizácii zábavy. Táto petícia bola zaevidovaná, jej oprávnenosť šetrila obecná polícia.  

 

p. starosta uviedol, že p. Kubalová bola s petíciami oboznámená, mala zaplatené poplatky 

SOZA. Zábavy sa definitívne konať nebudú.  

 

p. Birvoň uviedol, že nie je pravdou, že p. Kubalová zorganizovala poslednú zábavu – 

odvtedy sa tam konali ešte 3 zábavy. Prevádzka stávkovej kancelárie znečisťuje celú ulicu. 

Navrhol, aby boli riešení občania, ktorí po 22.00 hod. odchádzajú z akcií konaných v 

reštauračných zariadeniach a robia hluk. Poukázal na nefunkčný obecný rozhlas. V minulosti 

ako riešenie navrhol výmenu prívodného kábla od ústredne po rozvádzač na námestí, kde by 

bolo potrebné investovať cca 500 € a vyriešil by sa tak hlavný problém.  

 

Mgr. Mgr. Belica informoval o činnosti komisie.  

 

p. starosta uviedol, že technika sa od doby zavedenia obecného rozhlasu zmenila. V tom čase 

sa konalo podľa najlepšieho vedomia a svedomia.  

 

Mgr. Orelová navrhla vyčleniť v Sučianskych zvestiach priestor pre jednotlivých kandidátov 

po ½ strane.  

 

p. starosta odpovedal, že v Sučianskych zvestiach môže byť zverejnený menný zoznam 
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kandidátov v rozsahu meno, priezvisko, titul, vek, povolanie. Kampaň si musí riešiť každý 

kandidát sám.  

 

Mgr. Ďaďová sa opýtala na riešenie čistenia toku na ul. 29. augusta. 

 

p. prednosta odpovedal, že sily a prostriedky má obec k dispozícii, je potrebný súhlas Povodia 

Váhu na vstup do koryta toku. 

 

p. starosta odpovedal, že Správa Povodia Váhu má umiestnenú všetku techniku na riešenie 

mimoriadnej situácie vo Vrátnej doline. 

 

Záver 
Nakoľko nebolo viac bodov jednaní, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 

OZ ukončil. 
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